
Utskrift av møtebok  27.08.20 for Tjøtta og Offersøy områdeutvalg 
 
1. SFOtilbudet er ikke godt nok. Tor Åge tar dette opp med kommunen. Det er iallefall 4 barn  
    som har behov pr dags dato. SFO -tilbudet må komme inn i neste års budsjett, 
 
2. Avkjørsel ved Grendehuset for skolebarn. Dette er det tatt tak i og det ser ut som dette skal 
    ordne seg. Det bør komme opp et skolebarnskilt for kryssende barn på Fv 17. 
 
3. Svinesveien har 80 km fartsgrense. Dette bør forandres til f.eks 50 km/t fra Joker til en har 
    passert siste huset på venstre side. Dette utgjør ca 400 m. Det er 14 avkjørsler langs 
   den 400m lange veistrekninger og det er mange skolebarn på denne strekningen. Dette tas 
   opp med Statens vegvesen via fylket. 
4. Ørjan Jensen har tatt på seg å skjære av jernpinnene som holder benkene ved Gapahuken. 
 
5. Sak fra Torill Jørgensen angående gjengroing av Storvatnet. Dette sendes videre til  
    landbrukskontoret. 
6. Det er gjort en kjempejobb med å fjerne kjempespringfrø på Tjøtta og Offersøy. Mange 
    har deltatt i arbeidet i år. 
7. Ros til kommunen for å ha ordnet gatelysene både på Tjøtta og Offersøy. 
 
8. Områdeutvalget etterlyser saker fra befolkningen. 
 
Orienteringssak fra Tor Åge Tømmervik 
De har sendt en konseptskisse til Nibio ang. Rødlåna. Dette følges opp videre. 
 
Møteplan: 6.oktober - 4. november - 8. desember 2020 
 
Guri Bosness, ref 


